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en gezond kunt houden? Bel ons of kom eens langs.
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Gert is al 44 jaar politieagent en 
zo’n 24 jaar actief als wijkagent. 
“Een wijkagent is een verbinder 
tussen de burger en de politie 
en haar partners. Wij kennen 
de buurt als geen ander en zijn 
zichtbaar waar het nodig is.” 
Marleen is nu zo’n 12 jaar wijk-
agent. “Een wijkagent is zeker 
een mooie functie. Ik heb het 
met veel plezier gedaan, maar 
ik heb nu een mooie nieuwe rol 
bij de Intelligence afdeling van 
de politie, naast het normale 
politiewerk. Daar kan ik een 
nieuwe bijdrage leveren aan de 
veiligheid van de regio.” 

Preventief en effectief
Gert ziet duidelijk de waarde 
van een wijkagent: “Als wijk-
agent werk je preventief. Door 
zichtbaar aanwezig te zijn en 
contact te houden met de men-
sen, kun je veel narigheid en 

misstanden voorkomen. Ge-
woon, op een menselijke ma-
nier. Bijvoorbeeld met Oud en 
Nieuw waren we altijd in de 
wijk. Dan kun je bepaalde men-
sen van tevoren al aanspreken 
op hun gedrag tijdens de jaar-
wisseling. Hou het rustig en vei-
lig. Dat werkt, want dan weet 
het groepje dat ik aansprak dat 
ik een oogje in het zeil houd.” 
Marleen geeft een ander voor-
beeld. “Omdat we de buurt 
en zeker bepaalde mensen zo 
goed kennen, kunnen we snel 
inschatten hoe te handelen bij 
een misdrijf. We kennen de ge-
woontes en het netwerk van 
de verdachten die uit deze wijk 
komen. Zo hoeven we bij wijze 
van spreken alleen op de juiste 
plek te posten en we zien de 
verdachte dan vanzelf verschij-
nen.” Gert: “Ik weet welke zaak 
je bedoelt. Ja, dat was mooi. 

Wijkagenten Gert en Marleen zeggen de wijk gedag

Je hebt de wijkagenten Gert van Jaarsveld en Marleen van Velzen 
vast al een keer ontmoet. Ergens in de wijk of anders in de Wijkkrant. 
Jarenlang hebben ze hun best gedaan om de buurt veilig en gezel-
lig te houden en ook hun artikelen in de Wijkkrant werden zeer ge-
waardeerd. Maar aan alles komt een einde. Gert gaat met pensioen 
en Marleen maakt een nieuwe stap in haar carrière bij de politie. 

Onze collega’s uit Utrecht en 
Nieuwegein waren wel prettig 
verrast dat we zo ‘eenvoudig’ 
die verdachte konden inreke-
nen. Maar dit konden wij doen 
dankzij jarenlang door de buurt 
lopen en mensen leren kennen. 
Dat betaalt zich op termijn uit.”

Behulpzaam
Gert: “We zijn er als politie na-
tuurlijk om boeven te vangen. 
Maar dat betekent niet dat we 
blind zijn voor de hulpvraag 
van mensen. Als wijkagent kun 
je niet alles oplossen, maar we 
hebben wel korte lijntjes met 
partners zoals de gemeente, 
scholen en opvang. Omdat je 
als wijkagent de situatie vrij 
goed kunt inschatten, weet 
je ook wat werkt en wat niet. 
Gert: “We konden altijd goed 
gesprekken voeren met de ge-

meente en andere instanties 
over hun beleid. Onze mening 
en ervaring werden zeker ge-
waardeerd. Dat betekent niet 
dat men alles doet wat je aan-
geeft, maar we konden zaken 
zeker voor het voetlicht bren-
gen en daar deed men dan re-
gelmatig iets mee. Dat voelt 
wel goed.” 

Pensioengat
Helaas is er nog geen volledi-
ge opvolging voor wijkagenten 
Marleen en Gert. Maar dat be-
tekent niet dat er geen nieuwe 
wijkagent komt, want ook de 
politie ziet het belang van een 
wijkagent in. Gert: “Het pro-
bleem is dat er nog meer grijze 
mannen zijn als ik die de politie 
verlaten. Dit is echt een grote 
groep. Het zal nog even duren 
voordat dit gat aan gepensio-

neerden is gedicht. We hebben 
echt nieuwe aanwas nodig.” Bij 
het afscheid krijg ik een ferme 
handdruk van Marleen en ik 
wens haar het beste. Boom-
lange Gert gaat zeker weten 
genieten van zijn welverdien-
de pensioen. Hij weet het nog 
niet, maar er is die dag een heel 
programma voor hem georga-
niseerd. Met (oud-)collega’s en 
familie die zijn afscheid bij de 
politie gezamenlijk komen vie-
ren. 
Namens de Wijkkrant wensen 
we deze twee prachtige pu-
blieke dienstverleners heel veel 
sterkte met de volgende fase in 
hun leven. Veel dank voor jullie 
bijdrage aan een veilige en ge-
zellige wijk!

Door Erik Hartman

Van vrijdag 23 t/m zondag 25 augustus was in park Kokkebogaard het Hoppaaa Foodtruck Festival. 
Op het grote grasveld bij de kinderspeelplaats stonden picknicktafels omringd door foodtrucks. 
Hier kon je hapjes en drankjes kopen en er was livemuziek. Een groot terras in het prachtige park 
Kokkebogaard waar je volop kon genieten van borrelplanken, proeverijtjes, streekbieren, de cock-
tailbar, shared dining, lang tafelen, schminken en nog veel meer. Een gezellig festival voor het hele 
gezin, vriendenclubjes, de beste buren en natuurlijk voor de beste Bourgondiërs van Nieuwegein. 
Het was dit jaar voor de tweede keer georganiseerd door vrijwilligers van park Kokkebogaard. Een 
leuk initiatief dat voor herhaling vatbaar is!

Door Jos Caarls,
Secretaris Wijkplatform

Lekker eten op Foodtruck Festival

Wij zijn elkaars buren.nl

De Wijkkrant is een uitgave van Wijkplatform Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve | Nummer 4, Jaargang 11, oktober 2024

Advertentie(s)



Sabine’s Column

Advertentie(s)

De Wijkkrant is een uitgave van Wijkplatform Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve | Nummer 4, Jaargang 11, oktober 2024Pagina 2

Vakantie, een periode waarin je vrij bent van alles wat moet
De tijd waarin je niets hoeft of juist alles doet.
Mijn vakantie was voller dan vol.
Zeventig kilometer fietsen naar Scheveningen, 
 met een stoeltje, veel lekkers en een parasol.
Dertien lange uren vliegen naar Japan.
Bergen beklommen, in een onsen geweest,
 cultuur opgesnoven en gedaan wat in twee weken kan.
Vervolgens ook nog eens naar Londen met de trein gegaan.
Gelopen, gelopen en gelopen, tot je nawelijks meer kunt 
 opstaan.
Thuiskomen, wassen, opruimen, slapen,
 en voorbereiden voor het nieuwe schooljaar.
Uitgerust? Absoluut niet, maar voor een nieuw begin ben ik 
 altijd klaar.
Ik heb nauwelijks iets van Nieuwegein gezien.
Zelfs de eerste ellenlange file omdat de A2 dicht was,
 die niemand had voorzien.
Wat ik nog wel heb meegepikt is op de Kokkebogaard het 
 Foodtruck Festival.
Eettentjes, muziek, relaxte sfeer en lachende, spelende 
 kinderen overal.
Nu zijn de scholen weer van start gegaan.
Dat betekent voor een schooljuf weer alert zijn en voor de 
 klas staan.
Zeven weken werk ik me uit de naad.
Tja, tot de volgende vakantie weer van start gaat.

Deze Wijkkrant verschijnt vier 
keer per jaar en bevat per-
soonlijk nieuws en nieuws dat 
interessant is voor alle bewo-
ners van en betrokkenen bij de 
wijken Zuilenstein, Huis de Geer 
en Blokhoeve. Alle Wijkkran-
ten zijn digitaal te lezen op 
www.wijzijnelkaarsburen.nl.  

Schrijf je mee?
Wil jij ook voor de Wijkkrant 
schrijven? Je eigen bericht 
en foto in deze krant? Heb je 

nieuwtjes, ideeën, tips of agenda-
punten uit je straat, buurt of 
wijk? Stuur dan een mail naar 
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.

De volgende Wijkkrant verschijnt 
begin januari. Jouw nieuws ook in 
die editie? Stuur het dan uiterlijk 
1 december 2024 naar de redactie.

Oplage van 4.300 exemplaren.

Redactie: Frits van Ginkel | Erik 
Hartman | Joke Kanis | Sabine  
Zwaan.
Advertentiebeheer: Henk Vink.

Vormgeving: Jack of all Trades, 
Marion Vegter.

Contact:  
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.
Postadres: Redactie Wijkkrant,  
Diepenbrocklaan 145,  
3438 XZ Nieuwegein.

De redactie kan besluiten om 
bijdragen te redigeren of niet te 
plaatsen om welke reden dan 
ook. Een mening weergegeven in 
een artikel of advertentie is niet 
noodzakelijkerwijs de mening 
van de redactie.

Colofon

Ook dit jaar organiseerde Open Park Podium Rijnhuizen een serie mini-concerten op Fort Jutphaas. Ie-
dere zondagmiddag tussen 4 augustus en 15 september trad er van 16.00 tot 17.00 uur een muzikant of 
muziekgroep op. De belangstelling was groot, ieder concert trok tussen de 100 en 250 bezoekers. Het 
waren veelzijdige concerten: van Nederlands tot Frans, van rock tot bigband. Dit alles werd mogelijk 
gemaakt door financiële bijdragen van OP Rijnhuizen, Geins Geluk, het Buurtfonds van de Postcodelo-
terij en Nieuwegein Florissant. 

Het Fort valt niet binnen de grenzen van onze wijken, maar het is een uniek stukje Nieuwegein waar 
de omliggende wijken dankbaar gebruik van maken. Daarmee is het ook voor ons een uitgaansgebied 
waarin de Wijkplatforms van de omliggende buurten samenwerken (Vive la France en de Dag van de 
Vaart). Het is een monument dat op de Werelderfgoedlijst van Unesco staat en het is een klein stukje 
natuur, een rustpunt in een drukke omgeving met veel woningen en snelwegen. Het is er altijd rustig, 
behalve tijdens het concert op de zondagmiddag. Dat is dan maar voor één uur, en de indeling van het 
terrein is zo gemaakt dat dit op de rest van het Fort niet of nauwelijks de rust verstoort. Het Fort is met 
deze concerten een culturele attractie geworden. Opvallend is dat het publiek gemiddeld wat ouder is, 
en dat past bij een vergrijzend Nieuwegein. Fijn dat er ook voor dat deel van de bevolking iets moois 
te beleven valt!

Door Jos Caarls, Secretaris Wijkplatform

Black Limousine trekt veel 
bezoekers
Muziek op het Fort! Van verre kondigde de muziek zich al aan, het 
was Black Limousine, een Rolling Stones coverband. Veel bezoekers 
waren overduidelijk met deze muziek opgegroeid en waanden zich 
weer even zo jong als ten tijde van Woodstock. Het toegestroom-
de publiek genoot van de sfeer en de vele klassiekers met tot slot 
‘I can’t get no satisfaction’ en de schitterende toegift ‘Pleased to 
meet you’. En dat alles helemaal gratis!

Door Wim Geurts

Gratis concerten op Fort Jutphaas

Klein blokje 
over
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In november geeft Jacob Collier 
twee shows in AFAS Live in Am-
sterdam; ik ga beide avonden. Ik 
raad zijn muziek niet vaak aan. 
Niet omdat het slecht is, maar 
omdat het niet voor iedereen 
toegankelijk is. Toch is hij een 
van de meest getalenteerde ar-
tiesten van dit moment, en veel 
andere artiesten werken graag 
met hem samen. Coldplay, Sha-
wn Mendes, Lizzy McAlpine, 
John Legend en ook het Metro-
pole Orkest hebben met hem 
samengewerkt. Wat ik heel erg 
waardeer aan zijn muziek is dat 
hij verschillende genres en stij-
len combineert. Hij mixt pop 
met jazz met funk met rock met 

Sieta verwelkomt mij harte-
lijk, samen met Marie-Jeanne 
en Roelien. Deze drie vrouwen 
vormen met andere vrijwilligers 
het kloppend hart van Buren-
hart. Hun motto is ‘met elkaar, 
voor elkaar’ en dat brengen zij 
in de praktijk door mensen met 
elkaar te verbinden met hun 
activiteiten en er op die ma-
nier voor een ander te zijn. De 
dames steken meteen van wal 
over wat zij allemaal organise-
ren. Maar ik wil eerst wel eens 
van ze weten hoe het allemaal 
zo is gekomen. Sieta vertelt: 
“In maart 2023 was er een bij-
eenkomst onder leiding van 
projectleider Stephanie Bol van 
gemeente Nieuwegein. Dit was 
de start van het Participatief 
Actie Onderzoek van Stepha-
nie, met als thema Gezondheid 
in de wijk. Met informatie uit 
buurtgesprekken stelden inwo-
ners van de wijken gezamenlijk 
een gezondheidsagenda voor 
en door de wijk op. Een halfjaar 
later hebben zich 13 wijkbewo-
ners aangemeld om hiermee 
verder te gaan en zo is het in-
wonersinitiatief Burenhart ont-
staan.”

Allerlei activiteiten
Of het nu een koffie(b)uurtje 
op de maandagmorgen is, een 
gezellige Sinterklaasavond of 
de Internationale Vrouwendag, 
Burenhart bedenkt het en zet 
het in de wereld. Geen vraag 
is te gek. Maar of het allemaal 
uitvoerbaar is, blijft bij ieder 

initiatief de vraag. Toch heeft 
het team, samen met de vrij-
willigers, laten zien dat ze heel 
wat aankunnen. Afgelopen mei 
werd Moederdag gevierd in De 
Componist met een verwen-
avond voor (uiteraard) vrouwen 
met dans, nagels lakken enz. Er 
waren meer dan 120 aanmeldin-
gen, het was erg gezellig en een 
groot succes. In samenwerking 
met De Vrouwenclub en Bud-
dy to Buddy organiseerden ze 
tijdens de Ramadan een Iftar. 
Door op een ontspannen en 
gezellige manier met elkaar de 
maaltijd te delen en elkaar zo te 
ontmoeten, ontstonden nieu-
we verbindingen. Het grootste 
en meest geslaagde evenement 
met maar liefst 185 deelneem-
sters én een heuse wachtlijst, 
is de op 8 maart gevierde In-
ternationale Vrouwendag. Ma-
rie-Jeanne vertelt: “Dat was 
wel iets waar wij in het begin 
wat nerveus van werden, want 
er moest veel gebeuren. Je kon 
genieten van spetterende dans-
acts, een modeshow en heer-
lijke hapjes. Met een gedegen 
voorbereiding, uitgewerkt in 
een stevig draaiboek, werd het 
een enorm succes. En hoewel 
we het jammer vonden was het 
vol = vol.” Maar hoe krijgen die 
dames van Burenhart dit alle-
maal voor elkaar? Petje af! Roe-
lien vertelt: “Op dit moment zijn 
we samen met de Hogeschool 
Utrecht volop bezig met het 
voorbereiden van een nieuwe 
activiteit voor Gezondheid in 
de wijk. Het gaat om mondzorg 

Geen vraag is te gek, maar hoe doen ze het toch?

Het is mij al een paar keer opgevallen dat Burenhart voor 
onze wijkbewoners allerlei grotere activiteiten organi-
seert. Tijd om daar eens wat meer over aan de weet te ko-
men. Met Sieta van der Heijden heb ik een afspraak in 
Buurtplein De Componist, de thuisbasis van Burenhart. Alles begint met luisteren

a capella. O ja, en de meeste 
van de instrumenten speelt hij 
‘gewoon’ zelf. Artiesten wer-
ken niet alleen graag met hem 
samen vanwege zijn muzikale 
talent, maar ook om zijn per-
soonlijkheid. Jacob ziet zichzelf 
niet als slimmer of beter dan 
anderen. Hij bouwt voort op 
wat eerder is gedaan en luis-
tert goed naar de mensen om 
hem heen. In een interview zei 
hij laatst: “Er wordt gezegd dat 
muziek alle onderdelen van het 
leven omvat; de wetenschap 
met wiskunde, natuurkunde en 
geschiedenis. Maar ook emo-
ties, begrip en empathie kun je 
terugvinden in muziek. Maar 

niets in muziek is mogelijk zon-
der de kunst van het luisteren. 
Alles begint met luisteren.” Een 
uitspraak die ik ooit tijdens mijn 
opleiding hoorde en die me al-
tijd is bijgebleven, is: “We heb-
ben twee oren en één mond. 
Laten we ze in die verhouding 
gebruiken.” Of het nu op werk, 
in de buurt of in mijn privéle-
ven is, voor mij begint alles met 
luisteren. Niet alleen naar ande-
ren, maar ook naar mezelf. Als 
je toch een nummer van Jacob 
Collier wilt beluisteren, probeer 
dan zijn cover van ‘Here Comes 
The Sun’ met dodie. Tot snel in 
de buurt!
 

Door Boaz Blomberg

Fotobijschrift?

bij jonge kinderen. Dit vraagt 
steeds meer aandacht, vooral 
van de ouders. Fijn dat we een 
enthousiaste tandartspraktijk 
hier praktisch naast de deur 
hebben zitten, want daar kun-
nen de kleintjes op een speelse 
manier kennis maken met de 
mond- en tandverzorging.”

Tot slot
Burenhart is op zoek naar meer 
helpende handen, om samen 
het initiatief uit te voeren en 
verder te brengen. Je kunt per 
project je handen uit de mou-
wen steken en je hoeft dus niet 
aan al onze activiteiten mee te 
doen. Burenhart kijkt uit naar 
jouw aanmelding als vrijwilliger 
via burenhart@gmail.com.

Door Frits van Ginkel
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“Wat hebben we toch een 
mooie zomer!” gonsde de bij-
enkoningin tegen een van haar 
werksters. “Zeg dat wel”, ant-
woordde die en ze loste meteen 
haar vrachtje meegebrachte 
nectar. Een juist voorbijfladde-
rende vlinder zocht een plekje 
voor een rustpauze en hoorde 
het tweetal babbelen. “Ik ge-
niet er ook elk moment van”, 
beaamde zij, “nog nooit heb ik 
zoveel plezier gehad in mijn le-
ven. Ik snoep net als jullie heel 
veel nectar, maar als straks het 
fruit begint te vallen en te rot-
ten, dan is het voor ons vlinders 
helemaal een luilekkerland hier. 
“Wacht maar”, bromde een pas-
serende wesp, “jullie kunnen blij 
zijn, maar wij wespen zijn dat 
op onze manier ook. En er zijn 
nog heel veel andere insecten 
die zich te goed doen aan alle 
lekkernijen en die voor ons een 
gemakkelijke prooi zijn. Zoals 
bijvoorbeeld de mens, met onze 
angels dringen wij hun huid 
binnen en slurpen wij hun bloed 
als een ware godendrank.” Het 
wordt even stil, dan zegt een 
vlieg die langskomt dat hij er 
niet zoveel van merkt dat deze 
zomer anders lijkt dan gewoon-
lijk en een paar muggen hebben 
dezelfde mening. “De mensen 
zetten ’s nachts hun ramen nu 
niet zo wijd open, waardoor wij 
minder makkelijk binnen kun-
nen komen om hen te steken”. 
Zo heeft iedereen weer wat an-
ders op te merken en te zeggen. 
Maar het komt erop neer dat 
iedereen wel wat merkt van de 
verandering in de parken en de 
tuinen.
Dieren en mensen ondervinden 
dat er minder gemaaid en ge-
snoeid wordt in het openbaar 
groen. Dit gebeurt uit oogpunt 
van bezuinigingen, maar ook 
het begrip biodiversiteit komt 
zeker om de hoek kijken. Op 
parkeerplekken die niet heel 
veel gebruikt worden, tiert het 
onkruid welig, net als langs 
trottoirbanden. Banken die toch 
in de eerste plaats zijn neerge-
zet om op te zitten, zijn dikwijls 
overwoekerd door brandnetels 
en andere struiken. In ons park 

De Kokkebogaard is me opge-
vallen dat grote stukken gras 
niet of nauwelijks worden ge-
maaid. Grasaren zijn hierdoor 
vaak een kwelling voor honden 
en de verwondingen hierdoor 
zijn voor hen niet altijd zonder 
levensgevaar. Het riet langs de 
waterpartijen wordt hoger en 
hoger en barricadeert soms 
voetpaden. Dat de ganzen uit 
het park verdwenen zijn, is met 
het oog op de begaanbaarheid 
juist prettig, maar deze manier 
van groenverspreiding vind ik 
beslist niet fijn. Zeker met nat 
weer niet en dat hebben we 
de laatste tijd vrij veel. In onze 
gemeente blijkt ook de reu-
zenberenklauw vaker voor te 
komen dan gewoonlijk. Het is 
een decoratieve plant, maar 
het sap kan ernstige blaren op 
je huid veroorzaken, je kunt er 
beter van wegblijven. In ons 
park heb ik hem weliswaar niet 
aangetroffen, maar ik zag hem 
wel op de A.C. Verhoefweg in 
de middenberm. Zouden insec-
ten deze plant erg missen als 
hij niet meer voorkomt? Dat er 
bezuinigd moet worden begrij-
pen we allemaal en dat er veel 
gedaan wordt aan de biodiver-
siteit kunnen we alleen maar 
toejuichen. Maar ik vind dat de 
leefbaarheid er niet onder mag 
lijden, integendeel. Een wan-
deling op straat of in ons park 
moet door deze maatregelen 
geen nadelige gevolgen onder-
vinden. ‘Het oog wil ook wat’ 
is niet zonder betekenis. Het 
moet fijn zijn om buiten te zijn 
in elk jaargetijde, of het mooi of 
slecht weer is doet er niet toe. 
We hebben de mogelijkheid 
om van de natuur te genieten, 
ook dicht bij huis. De vlinders 
en de bijen, de wespen en alle 
andere dieren hebben gelijk: de 
zomer is bijzonder dit jaar. En of 
dat door klimaatverandering of 
door iets anders komt is mij om 
het even, maar één ding is ze-
ker: houd het begaanbaar. Maai 
het gras regelmatig en goed. 
Snoei struiken en heggen. Maak 
van het buitenzijn in Nieuwe-
gein weer een echt festijn!

Door Cora de Bruijne

Een bijzondere zomer Verrassende muurschilderingen 
in Vronensteyntunnel

In eerdere Wijkkranten deden 
we al verslag van de muur-
schilderingen in de Vronen-
steyntunnel (tussen Batau en 
Zuilenstein), om die saaie grijze 
tunnel wat op te vrolijken. Door 
het natte en koude voorjaar 
schoot het niet erg op, maar de 
afgelopen maanden is er hard 
gewerkt aan de schilderingen. 
Ik loop zelf een paar keer per 

week door het tunneltje en elke 
keer ben ik weer verrast door de 
nieuwe creaties. Vanochtend 
(29 augustus) liep ik ernaartoe 
om een paar foto’s te maken 
voor dit nummer en ik trof de 
kunstenaar, Carin Sleurink, aan 
tijdens haar schilderwerk. We 
maakten een praatje en ik leg-
de uit dat ik foto’s voor de Wijk-
krant wilde maken. Dat vond 

ze leuk en ze wilde er graag 
aan meewerken. Misschien is 
als je dit leest het hele project 
al klaar. Hoe dan ook, het is in 
ieder geval de moeite waard 
om er eens een kijkje te nemen. 
Mijn persoonlijke favoriet is het 
vosje dat uit het struikgewas te-
voorschijn komt.

Door Joke Kanis



De Wijkkrant is een uitgave van Wijkplatform Zuilenstein, Huis de Geer, Blokhoeve | Nummer 4, Jaargang 11, oktober 2024 Pagina 5

Boek gewoon een gratis ken-
nismakingstraining bij fit20! Je 
bent niet alleen. Net als veel 
andere mensen wil je wat vaker 
bewegen en je fitter voelen. Of 
niet? Maar ja: waar haal je de 
tijd en de motivatie vandaan? 
En natuurlijk voel je er echt niet 
zoveel voor om na een drukke 
werkdag nog naar zo’n sport-
school te gaan waar het wemelt 
van de spierbundels. “Bij fit20 
snappen we precies hoe het 
werkt en daarom pakken we 
het anders aan”, vertelt Dennis 
Spillekom, eigenaar van trai-
ningsstudio fit20 stellig. Fit20 
is er voor iedereen die meer 
kracht en uithoudingsvermo-
gen wil hebben. Zelfs de groep 
die afhaakt bij een gewone 
sportschool, krijgt het hier wel 
voor elkaar. Het concept is een-
voudig, maar zeer doeltreffend. 
Dennis legt uit hoe het werkt: 
“Bij ons krijg je een trainings-
programma op maat. Jouw ei-
gen personal coach houdt reke-
ning met wat jij nodig hebt om 
fit en sterk te worden. De trai-
ning duurt 20 minuten en kan 
gewoon in je dagelijkse kleding 
worden gedaan in de lunchpau-
ze, voor of na je werk, wanneer 
je maar wil. Hoe druk je het ook 
hebt, samen met ons gaat het 
je lukken om weer lekker in je 
vel te zitten.”

Raak gemotiveerd
Wie een tijdje niet meer serieus 
getraind heeft, vindt het vaak 
lastig om de stap te zetten naar 
een andere leefstijl. Dennis en 
zijn team begrijpen dat hele-

maal. Hij vertelt: “Je merkt op 
een gegeven moment dat het 
lastiger wordt snel een trap te 
nemen of de boodschappen te 
dragen. Of je hebt pijnklachten 
die je belemmeren om een stuk 
te gaan fietsen en dus blijf je lie-
ver thuis op de bank zitten. Dat 
is allemaal begrijpelijk, maar je 
helpt jezelf er niet mee. Als je 
wacht totdat je vanzelf motiva-
tie krijgt, dan kun je lang wach-
ten. Het werkt namelijk precies 
andersom: maak een afspraak 
en begin. Ik durf te wedden dat 
je dan al vrij snel de smaak te 
pakken hebt.”

Resultaat boeken! 
Met 20 minuten per week 
krachtiger en fitter worden 
zonder heel erg te zweten, kan 
dat wel? Dennis: “Ja, dat kan 
zeker. Wij hebben een aantal 
krachtapparaten waarmee de 
grootste spiergroepen versterkt 
worden. De oefeningen worden 
langzaam uitgevoerd, we da-
gen de spieren even behoorlijk 
uit. Op een veilige en gecontro-
leerde manier. Je zult versteld 
staan van de resultaten die je 
boekt in korte tijd.”

Probeer het! 
Wil je zelf ervaren wat fit20 
voor jou kan betekenen? Je bent 
van harte welkom voor een gra-
tis kennismakingstraining. Zet 
de eerste stap! Tel. 030 74 00 
030, e-mail: nieuwegein@fit20.
nl, website: www.fit20nieuwe-
gein.nl.

Wat hadden ze daarvan samen 
genoten! De auto had zelfs een 
lief koosnaampje gekregen. Net 
als haar vader was het autootje 
nu ook op hoge leeftijd geko-
men en het begon daardoor al 
wat kuren te krijgen, “maar klei-
ne stukjes rijden ging nog best 
goed”, vertelde ze. Bij het door-
spreken van de wensen voor de 
uitvaart vroeg ik haar hoe ze 
haar vader die dag wilde vervoe-
ren, waarop ze zei: “Nou eh, doe 
maar zo’n zwarte rouwauto, dat 
was bij mijn moeder ook.” Toen 
ik opperde dat we hiervoor mis-
schien wel zijn eigen rolstoel-
auto konden gebruiken was ze 
meteen enthousiast: “Zijn laat-
ste tocht in zijn eigen auto, wat 
een geweldig idee!” vond ze; 
“dat zou mijn vader fantastisch 
hebben gevonden.” Samen met 
de dochter en schoonzoon heb-
ben we de bijrijdersstoel eruit 
gehaald, zo zou de kist er pre-
cies inpassen. De schoonzoon 
maakte nog een plank in de 
auto zodat de kist hierover naar 
binnen kon glijden en vastgezet 
kon worden.

Zo kwamen we op de dag van 
de begrafenis met de rolstoel-
auto en daarin haar vader bij 
de kerk. De dochter reed zelf en 
de rolstoelauto liet zich van zijn 
beste kant zien door geen kuren 
te vertonen. 

Na de dienst volgde het laatste 
ritje naar de begraafplaats. Het 
was alsof de auto voelde dat dit 
de allerlaatste rit met zijn oude 
eigenaar zou worden. Want om 
de paar meter sloeg hij af en 
moesten we hem met elkaar 
weer aanduwen. Niet precies 
wat je je voorstelt bij een begra-
fenis, maar misschien wel juist 
hierdoor kreeg deze dag een 
heel persoonlijk tintje. En, zo 
vertelde de dochter mij laatst 
toen ik haar weer eens tegen-
kwam, dit heeft een prachtige 
en waardevolle herinnering aan 
de uitvaart van haar vader na-
gelaten.

Ik help je
Denk je wel eens na over je ei-
gen uitvaart, maar is een begin 
maken om het op te schrijven 
lastig? Graag help ik je met mijn 
jarenlange ervaring om je ge-
dachten vorm te geven. Na een 
persoonlijk gesprek maak ik een 
verslag van je uitvaartwensen 
en ik geef een bijpassende be-
groting, zodat de kosten ach-
teraf ook geen verrassing zijn. 
Bel of mail gerust en we maken 
een vrijblijvende en kosteloze 
afspraak.

Uitvaartzorg VAN DAVID
David van de Waal, onafhanke-
lijke uitvaartverzorger
Telefoon: 030 - 320 12 33 (dag en 
nacht bereikbaar)
Mail: uitvaartzorg@vandavid.nl
Website: vandavid.nl

Fit worden in 20 
minuten per week

Dennis Spillekom

Een uitzonderlijke uitvaart met 
mooie herinneringen
Een aantal jaar geleden vroeg een dochter mij om te hel-
pen de uitvaart van haar vader te verzorgen. In het gesprek 
vertelde ze dat ze vaak tochtjes met hem had gemaakt in 
de rolstoelauto waar hij al vele jaren van afhankelijk was. 
Het was een klein wit bestelautootje met een glazen op-
bouw van waaruit hij tijdens het toeren mooi kon rondkijken. 

David van de Waal

Blokje
over

Oproep 
voor 
nieuwe
adverteer-
ders?
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Wijnhandel en Slijterij Grapes & Bottles
Nedereind 10 | 3431 ER Nieuwegein | 085-489 21 20

‘Voor passend advies over wijn, whisky, en sterke drank’ 

Eigenaar Loes: “Ik heb veel 
hobby’s: schilderen, keramiek, 
kokkerellen. Met het maken 
van jam ben ik zo rond 2018 
begonnen. In het begin alleen 
voor familie, vrienden en de 
buren. Maar op een dag – zo’n 
vijf jaar geleden – zette ik voor 
het eerst een tafel in de voor-
tuin. Met mijn jampotjes uitge-
stald, geldkistje ernaast en dan 
maar afwachten hoe het gaat.” 
En het gaat goed, want Loes is 
nog steeds druk bezig met het 
maken en verkopen van jam, 
chutneys en dranken. “Ik maak 
jams, marmelades en chutneys, 
en ik experimenteer graag met 
wat ik van mensen krijg of wat 
ik zelf op de kop kan tikken.

Hartverwarmend
Loes en haar man Gerrit hebben 
zo hun adresjes om aan fruit 
en groenten te komen. “Men-
sen bieden fruit en groenten 
spontaan aan. Soms plukken 
we het zelf en soms krijgen we 
het aangeleverd. Echt hartver-
warmend, de steun die we van 
mensen krijgen.” Loes doet ac-
tief aan hergebruik. “Ik vraag 
ook altijd aan mensen of ze lege 
potjes hebben, met metalen 
deksel. Die kunnen ze achterla-
ten in het mandje. Die glazen 
potten gaan eerst in de soda 
en als ik ze verwerk gaan ze ook 
nog eens eerst in de oven, zodat 
ze steriel zijn. Ik neem geen risi-
co’s wat dat betreft.”

Loes onderhandelt ook graag 
met de groenteboer. Gerrit: “Als 
ze bij de groenteboer mango’s 
vindt die er wat minder goed 
uitzien, dan bedingt ze een 
korting of ze krijgt ze zelfs gra-
tis mee. Ze gaat er echt voor.” 
Dat moet ook wel, want bij het 
maken van jam komt heel wat 
kijken. “Suiker natuurlijk, ook 
al gebruik ik minimale hoeveel-
heden. En geleipoeder. Niet alle 
producten die ik verwerk zijn 
gratis hoor, de prijzen van al-
lerlei producten zijn de afgelo-
pen tijd behoorlijk gestegen. Ik 
heb drie vriezers waarin ik alles 
bewaar. Mijn man en ik maken 
alle fruit en groenten schoon 
en dan gaat het de vriezer in. Ik 
sorteer de potjes op grootte en 
dan gaan we aan de slag. Het is 
een heel proces, maar het geeft 

Overlast Park Blokhoeve
Omwonenden van Park Blok-
hoeve ondervinden al jaren-
lang overlast van jeugd in Park 
Blokhoeve. Het gaat daarbij om 
scootertjes die rondjes op de at-
letiekbaan rijden en waarmee 
wheelies worden gemaakt, één 
keer reden er zelfs twee auto’s, 
geluidsoverlast in de avonden, 
loslopende honden die hun 
behoefte doen op het gras dat 
voor spelen bedoeld is, vernie-
lingen aan het speelwerktuig. 
Wethouders Van Engelen en 
Bambergen hebben op 1 no-
vember vorig jaar toezeggingen 
gedaan, helaas zijn die door de 
ambtenaren niet uitgevoerd 
(“dat helpt toch niet”). Van En-
gelen heeft gezegd dat er als 
eerste iets aan de brommers 
zou worden gedaan, er zouden 
extra hekken geplaatst worden. 
Dit is nog steeds niet gebeurd 
en er wordt ook niet gehand-
haafd. Voor de politie is het 
geen prioriteit omdat het een 
open park is, en als de politie 
wel komt zijn de overlastgevers 
allang vertrokken. In juni is er 
een overleg met de gemeente 
geweest, het resultaat daarvan 
is ons niet bekend. Dit punt 
blijft op onze actielijst staan.

Asielzoekers
Hierover hebben we ook ge-
sproken tijdens het Wijkcafé 
op 4 juni in aanwezigheid van 
burgemeester Marijke van 
Beukering. De 200 asielzoe-
kers in de Beursfabriek die er 
sinds april zitten, veroorzaken 
geen overlast. De burgemees-
ter vertelt dat de crisisnoodop-
vang (de eerste 30 dagen) en 
de noodopvang (6 maanden) 
op verzoek van het COA wa-
ren, de opvang gaat in oktober 
dicht. Als het COA vraagt om 
de opvang langer open te hou-
den, zal de gemeente eerst naar 
de buurt gaan. Maar begin juli 
veranderde de situatie, want 
op verzoek van het COA kwa-
men er nog eens 100 mensen 
bij. Wij stuurden een brief aan 
het college van B&W omdat we 
hierover vragen van een buurt-
bewoner kregen. Wij vinden dat 
de gemeente er te gemakkelijk 
van uitgaat dat er een positieve 
grondhouding is in de buurt. 

Of een meerderheid in de buurt 
er positief tegenover staat, is 
volgens ons niet objectief vast-
gesteld. Het zou naar onze me-
ning beter zijn als de gemeente 
het draagvlak in de buurt ano-
niem zou vaststellen en de uit-
komst van zo’n onderzoek in 
Het Kontakt - de Molenkruier 
zou publiceren. Want hoewel 
de direct omwonenden geen 
overlast ervaren van 200 asiel-
zoekers, wil dat niet zeggen dat 
dit met 300 mensen nog steeds 
zo is. De termijn voor noodop-
vang loopt half oktober af, wij 
denken dat het goed zou zijn 
als de gemeente deze termijn 
aan de burgers garandeert. Van 
de gemeente hebben wij tot nu 
toe geen reactie ontvangen.

Penningmeester
Op 16 augustus heeft Tom Spies 
zijn taak als penningmeester 
overgedragen aan Jan van Hal. 
Tom is vier jaar lang onze pen-
ningmeester geweest en heeft 
die taak met toewijding en volle 
inzet uitgevoerd. Wij bedanken 
Tom voor zijn inzet en heten Jan 
welkom als onze nieuwe pen-
ningmeester.

Burenhart
In de zomer heeft het DB ge-
sproken met Burenhart. Doel 
van dit gesprek was om na te 
gaan wat Burenhart en het 
Wijkplatform voor elkaar kun-
nen betekenen. Burenhart wil 
veel doen voor de buurt en 
heeft het afgelopen jaar ook al 
veel gedaan: een Sinterklaas-
viering, een Iftar-maaltijd, Moe-
derdagviering, Internationale 
Vrouwendag, en een wekelijkse 
koffieochtend iedere maandag 
in De Componist.
Er staat ook nog veel op de plan-
ning: Burendag samen met Park 
de Kokkebogaard en De Groote 
Hond; Ontmoet-de-boer-dag, 
bedoeld voor iedereen die hier 
nieuw is komen wonen (30-50 
personen); Sinterklaasavond; 
volgend jaar zes thema-avon-
den met als mogelijke thema’s 
eenzaamheid, ouder worden 
in de wijk, mondzorg. Voor 
deze activiteiten is geld nodig. 
Burenhart vraagt van ons een 

De avonturen van 
het DB Wijkplatform
Sinds maart dit jaar hebben we een nieuwe wijkcoördinator: Boaz 
Blomberg, hij is onze contactpersoon met de gemeente. Hij is bij alle 
vergaderingen van het DB aanwezig. We zijn in de afgelopen peri-
ode één keer bij elkaar geweest. Daarnaast organiseerden we op 
4 juni een wijkcafé annex bewonersbijeenkomst. Hieronder vertel-
len we wat het DB nog meer heeft gedaan de afgelopen maanden.

Heerlijke jam onder de parasol
Wie regelmatig over de Utrecht-
sestraatweg fietst, heeft vast 
wel eens de vrolijke parasols ge-
zien van de jam ‘pop up’ winkel. 

me veel plezier. En ik houd de 
kosten laag zodat het voor ie-
dereen betaalbaar is.”

Tikkie
Sinds een paar jaar ligt er naast 
het geldkistje ook een QR-code 
voor Tikkie. “Veel mensen be-
talen met Tikkie. Het was een 
tip van een buurvrouw en het 
werkt heel goed.” Maar dat is 
zo’n beetje alle digitale tech-
niek die Loes inzet. “Ik maak 
geen reclame op Facebook of 
Instagram. Het gaat prima zo, 
ik wil niet te veel verplichtin-
gen en ik hoef er ook niet van 
te leven. Voor mij zijn de soci-
ale contacten heel waardevol; 
mensen die een praatje ko-
men maken en klanten die hun 
waardering uitspreken voor 
wat ik hier doe. Mensen zijn 
heel trouw en komen regelma-
tig langs voor meer lekkers. Ze 
zijn echt heel eerlijk en snappen 
dat dit allemaal in vertrouwen 
gaat. Soms wordt een potje niet 
afgerekend, maar dat gebeurt 
gelukkig bijna nooit. Ik heb er 
dan wel de pest in want het is 
gewoon veel werk om een pot-
je jam te maken, en het kost 
me ook geld.” Als het aan Loes 
ligt, blijft ze dit nog lang doen. 
Dat hopen we van harte, want 
de producten die ze maakt zijn 
heerlijk, eerlijk en gezond. En 
het fleurt de straat enorm op. 
Ik zou zeggen: kom eens een 
Tikkie doen op Utrechtsestraat-
weg nummer 59.

Door Erik Hartman

Lees verder op pagina 7 >>>
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         Munten  Postzegels  Bankbiljetten
   Goud & Zilver    Sieraden    Kunst & Curiosa

  

Elke WOENSDAG en DONDERDAG van 10-16 uur   
Heritage Auctions Europe, Energieweg 7, IJsselstein (UT)
Info 030-6063944 / www.ha-europe.com (geen afspraak nodig!) 

 Wie weet bezit u een kostbaar stuk!

Gratis Taxatie

  

Wat is het?
Kennelijk is hier geen goede 
Nederlandse vertaling voor be-
dacht, zoals we al zoveel buiten-
landse woorden in onze eigen 
taal hebben opgenomen. Dus 
hier geen thee waar je high van 
wordt en die je naar grote hoog-
ten voert, maar wat is het dan 
wel? Dat vraag ik aan Carla, die 
met haar team van Lida, Sandra 
en Tilly deze High Tea verzorgt. 
Carla vertelt: “Een High Tea kun 
je net zo uitgebreid maken als 
je zelf wilt. Hij bestaat uit zowel 
hartige als zoete kleine hapjes 
die wij bijna allemaal zelf en 
meestal met verse ingrediënten 
maken. Dat doe je niet zomaar 
even want je moet wel aan de 
nodige hygiëne-voorschriften 
voldoen. Daar besteden we dan 
ook veel aandacht aan. Ik moet 
er niet aan denken dat onze gas-
ten voedselvergiftiging krijgen! 
Wij besteden ook veel aandacht 
aan de presentatie en daarvoor 
gebruiken we een etagère. Dat 
is een rek met verschillende 
mooie bordjes van groot naar 
klein. Net een kerstboom.”

Leuk idee
Ik vraag Carla hoe deze activi-
teit is ontstaan. Zij vertelt dat 
er twee jaar geleden gevraagd 
werd om ideeën voor nieuwe 
activiteiten in De Groote Hond. 
Omdat Carla koken en bakken 
erg leuk vindt, kwam de High 
Tea al snel in beeld bij haar. En 
nog sneller had zij haar team 
met drie andere aandacht-
schenkers compleet. Ieder heeft 
daarin een eigen taak en met 
elkaar bedenken zij de variatie 
aan gerechten. Vier à vijf keer 
per jaar kun je je inschrijven 
voor de High Tea. Lekker koken 
heeft Carla van haar moeder 
meegekregen, ze houdt zelf 
veel van taart en daarvoor mag 
je haar dan ook ‘s nachts wakker 
maken. Overigens is haar lieve-

lingsgerecht moussaka. Volgen-
de keer een Griekse middag?

Aan tafel!
Samen met acht gasten zit ik 
aan een mooi gedekte tafel. Het 
is al meteen heel gezellig en je 
merkt dat de meesten elkaar al 
van een eerdere keer kennen. 
Als eerste gang wordt een lek-
ker soepje geserveerd. Daarna 
volgen fraai belegde sandwi-
ches, wraps en kunstzinnig 
opgemaakte spiesjes met moz-
zarella en tomaat in de vorm 
van een tulp. En op de etagère 
ontbreken natuurlijk ook niet 
de scones, cakejes, chocosoes-
jes en appeltaart. Een High Tea 
is natuurlijk pas compleet met 
grote potten thee en koffie en 
daar was dan ook geen gebrek 
aan. En dat allemaal voor een 
vriendenprijsje van € 12,50! Voor 
de vrijwilligers van De Groote 
Hond staat low budget hoog in 
het vaandel, dus ze letten goed 
op de aanbiedingen. Eten ver-
bindt en dat is aan deze tafel 
goed te merken. Er is voor ieder-
een meer dan genoeg keuze en 
aan het eind van deze activiteit 
fiets ik met een goed gevulde 
maag weer naar huis. Dankje-
wel Carla en team voor deze bij-
zonder smakelijke en gezellige 
middag!

Ook trek gekregen?
De volgende is op 24 oktober. 
Kosten € 12,50. Mail naar info@
degrootehond.nl of loop ge-
woon even binnen in de Buurt-
kamer. Na betaling staat jouw 
reservering vast. Maar wacht 
niet te lang want er is maar plek 
voor maximaal 12 gasten.

Door Frits van Ginkel

Nieuwegein telt verschillende 
fietsclubs met enthousiaste zes-
tigplussers die wekelijks samen 
een mooie fietstocht maken, 
met een gezellige koffiestop 
tussendoor. Twee van die fiets-
clubs zoeken een nieuwe kop-
man of kopvrouw: iemand die 
de wekelijkse fietsroute van 
ongeveer 25 kilometer uitzet 
en uiteraard zelf ook meerijdt. 
Je kunt ook eerst een keer zelf 
meerijden met de fietsclub om 
te kijken hoe dat gaat en of het 
iets voor jou is.

Een heerlijke High Tea
Ik hou van lekker eten en gezelligheid, dus toen ik hoorde 
dat er weer een High Tea zou zijn in Buurtkamer De Groote 
Hond liet ik mij als redacteur van deze Wijkkrant door de or-
ganisatoren uitnodigen om hier een artikel over te schrijven.

Kopman of kopvrouw bij een 
seniorenfietsclub

Waar en wanneer?
Fietsclub Nieuwegein Zuid
Elke dinsdagmiddag om 13.00 
uur
Vertrekpunt: Buurtplein Zuid, 
Ratelaar 37.

Fietsclub De Partner
Elke maandagmiddag om 14.00 
uur
Vertrekpunt: De Partner, Neder-
eindseweg 401A.

Iets voor jou?
Wil jij deze koppositie overne-
men? Neem dan contact op 
met buurtsportcoach Bart de 
Waardt via b.dewaardt@spor-
tidnieuwegein.nl of 06 81 72 80 
22. Kijk voor meer informatie op 
https://www.ziemeerinnieu-
wegein.nl/erop-uit/fietsen.

Door Linda Blankenstein,
Nieuwegein fietst!

vaste bijdrage van € 1.500 per 
jaar, zij wil onafhankelijk blij-
ven. Afgesproken is dat wij vol-
gend jaar meedoen met de the-
ma-avonden en dat we kijken of 
wij dit jaar nog financiële steun 
kunnen geven.

Wijkbudgetten
Het WPF heeft de mogelijkheid 
om activiteiten in, voor of door 
de wijk financieel te steunen. 
Het gaat om maximaal € 250 
per activiteit, in bijzondere ge-
vallen kan meer worden aange-
vraagd. Het aanvraagformulier 
staat op onze website www.
wijkplatformzhgb.nl.
Dit jaar hebben we tot nu toe de 
volgende activiteiten gesteund:

• Bijeenkomst in De Compo 
 nist voor sociaal-geïsoleerde  
 niet-westerse immigranten. 
• Dag van de Vaart.
• Wijkbuurtkast Huis de Geer.
• Vive la France au Fort  
 Jutphaas.
• Buurtcamping op Fort 
 Futphaas.
• Buurt-BBQ Arabellaplantsoen 
(springkussen).
• Buurt-BBQ Vlierhoeve.
• Sinterklaasfeest in De  
 Componist door Burenhart.
• Burendag Park de Kokke- 
 bogaard.

Het volgende Wijkcafé (bewo-
nersbijeenkomst) is op dinsdag-
avond 12 november in De Com-
ponist.

Door Jos Caarls,
secretaris Wijkplatform

<<<Vervolg van pagina 6 >>>

Een heerlijke High Tea

Kopman of kopvrouw bij een seniorenfietsclub, Fietsclub Zuid



Op zondag 23 juni was op Fort 
Jutphaas het festival Vive la 
France. Aanleiding hiervoor 
was de honderdste geboorte-
dag van Charles Aznavour in 
Parijs, als zoon van Armeense 
vluchtelingen. Dit inspireerde 
onze wijkbewoner Eric Denne-
man om iets te organiseren. 
Hij kwam met het idee bij het 
Wijkplatform en er werd een 
werkgroep gevormd, bestaande 
uit Louise Mastenbroek (Kunst-
gein), Paul Rijntjes (vroegere 
organisator van het FTN, nu 
festivalorganisator), Eric Den-
neman (ideeëngenerator), Roel 
Beuker (actief burger), Ann de 
Vries (Bij de Fortwachter) en Jos 
Caarls (secretaris Wijkplatform 
ZHGB). De bedoeling was om 
op Fort Jutphaas een Frans fes-
tival te organiseren. Het festijn 
werd financieel mogelijk ge-
maakt dankzij bijdragen van de 
drie omliggende wijkplatforms: 
ZHGB, Jutphaas-Wijkersloot en 
Rijnhuizen en dankzij OP (Open 
Podium) Rhijnhuizen en Geins 
Geluk.

Franse cultuur
Niet alleen die honderdste ge-
boortedag van Charles Azna-
vour, maar ook de Olympische 
Spelen die dit jaar in Parijs wa-
ren en de Tour de France en de 
zomer in het algemeen, want 
veel mensen vieren ieder jaar 

hun vakantie in Frankrijk. En 
het ging natuurlijk niet alleen 
om de muziek van Charles 
Aznavour, maar ook van ande-
re grote Franse artiesten zoals 
Edith Piaf, Juliette Greco, Jac-
ques Brel, Serge Gainsbourg, 
Barbara Pravi, Julien Clerc, Zaz. 
Daarnaast was er ook aandacht 
voor de Franse cultuur in de 
vorm van de Franse Nar Poirot, 
een Brocantemarkt, jeu de bou-
les (of petanque), Franse wijn 
en kaas. Er kwamen ongeveer 
700 bezoekers op af en het 
weer was ideaal: zonnig en een 
graadje of 23. Het was kortom 
een prachtige dag met optre-
dens van de groep Britta Maria, 
de troubadour Hans Pekelha-
ring, de accordeonisten Hans 
& Hans en de Septiembroeders 
op het terras van Céline. Verder 
was er een markt (Brocante) 
met medewerking van de kring-
loopwinkels (Rataplan en de 
Schatkist), de lijstenmakerij op 
de Herenstraat, Burenhart, de 
kunstkring, de Oude Werf en de 
Petanque Vereniging. En Auto-
mobielbedrijf Damsté had drie 
oude Franse auto’s op het Fort 
neergezet. Een veelzijdig palet 
aan activiteiten die garant ston-
den voor een geslaagde dag.

Door Jos Caarls,
Secretaris Wijkplatform

Een buurtkast is een duurzame, 
anonieme en makkelijke manier 
om van je oude of overbodige 
spullen af te komen. Maar ook 
kun je er eten of hygiënepro-
ducten (maandverband, tam-
pons) in plaatsen. Als er eten in 
wordt gezet is dit vrijwel direct 
verdwenen, net als speelgoed. 
Hieruit blijkt dat er echt be-
hoefte aan is. Buurtbewoners 
onderhouden de kasten goed: 
iedereen helpt met schoonhou-
den, opruimen en aanvullen. 
En ze maken er regelmatig een 
praatje bij! De nieuwe kasten 
zijn duurzaam en weersbesten-
dig. Behalve aan de Utrecht-
sestraatweg 48 is er ook een 
buurtkast op Fort Jutphaas 

geplaatst vanwege het bewe-
zen succes. De buurtkasten zijn 
door Geins Geluk, particuliere 
bijdragen en een wijkbudget 
van ons Wijkplatform finan-
cieel mogelijk gemaakt. Wij 
hebben ook bijgedragen aan 
de kast op het Fort omdat ons 
collega-Wijkplatform Rijnhui-
zen geen geld meer heeft; om-
dat die wijk klein is hebben zij 
ook minder budget. Hiermee 
hebben wij een vriendendienst 
bewezen aan de bewoners van 
Rijnhuizen. Aan de andere kant: 
fort Jutphaas is van ons alle-
maal.

Door Jos Caarls,
Secretaris Wijkplatform

Sinds kort kun je een nieuwe 
sport beoefenen. Het is hele-
maal gratis, je hoeft geen lid te 
zijn of een bepaalde leeftijd te 
hebben. Iedereen, jong en oud, 
kan eraan meedoen en er zijn 
ook geen regels aan verbonden. 
Het enige dat misschien roet in 
het eten gooit is het weer. Als 
de zon schijnt is het optimaal 
genieten, terwijl het bij somber 
en regenachtig weer wel eens 
helemaal niet wil lukken. Hier 
in Zuilenstein in ons park De 
Kokkebogaard, in je eigen tuin 
en zelfs op stoepen en wandel 
paden is er volop gelegenheid 
om van deze sport te genieten.

paden is er volop gelegenheid 
om van deze sport te genieten. 

Maar let wel op: er is een klein 
risico. Een val door een uitglijder 
is niet uitgesloten. Bij slalom 
denk je misschien automatisch 
aan skiën tijdens de winter-
sport. Aan besneeuwde bergen 
met skipistes en alles wat daar-
bij hoort. Maar deze sport is zo-
als gezegd gratis, voor iedereen 
vrij toegankelijk en dichtbij huis. 
Voor het circuit en de aanleg er-
van zijn geen mensen verant-
woordelijk, maar naaktslakken. 
In grote aantallen bezoeken ze 
niet alleen onze tuinen, met 
alle gevolgen van dien, maar 
ook stoepen en wandelpaden in 
plantsoenen en parken krijgen 
volop hun aandacht. Vooral als 
voetganger moet je heel goed 
voor die kruipende diertjes uit-
kijken! Ze zijn niet alleen glad, 
maar laten ook een slijmspoor 
achter, waardoor je lelijk kunt 
uitglijden. Met mijn rollator heb 
ik al aardig geleerd te manoeu-
vreren tussen al die overste-
kende slakken, maar het blijft 
oppassen. Het idee om plotse-
ling op zo’n ‘onderkruipsel’ te 
trappen, waarbij ik wel of niet 
uitglijd, lijkt me ook zeker niet 
aanlokkelijk. Wij hebben niet 
te klagen over wolven, zoals in 
andere delen van Nederland, 
maar zo langzamerhand wordt 
dit ook een plaag. Egels schij-
nen grote liefhebbers te zijn 
van slakken. Of er genoeg egels 
zijn om dit leger te bestrijden, 
valt te bezien. Nogmaals: het 
blijft uitkijken geblazen, en zo-
lang het mooi zonnig en zomers 
weer blijft, zullen wij deze hin-
der moeten verdragen. Het is 
niet anders.

Door Cora de Bruijne

Festival Fort Jutphaas: 
Vive la France

Nieuwe buurtkasten 
in Huis de Geer en 
Fort Jutphaas
Bewoners van Huis de Geer hebben nieuwe buurtkasten la-
ten maken door Reinaerde/REMAKE voor plaatsing in Huis 
de Geer en Fort Jutphaas. De vorige kast was niet weers-
bestendig genoeg, één van de deuren was afgebroken om-
dat het eigenlijk een verbouwde kast voor binnenshuis was. 

Slakken-
slalom
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